

溫哥華 · 落基山 · VIP 冰原 · 賈斯珀 · VIA 國鐵火車深度八天遊
Vancouver · Rockies · VIP Icefield · Jasper · VIA Rail & Coach 8 Days
Tour Code [YGV8]

2024 出發日期

Departure Date

5 月 13 日 - 10 月 7 日	逢週一
May 13 - Oct 7	Every Mon

豪禮大派送

Exclusive Git Pack

- 送精選市區遊(約 3.5 小時)：最 TOP 景點全網羅- 市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧會聖火盆等。乘特色漁港小渡至格蘭維爾半島，欣賞兩岸如畫風景！
- 送溫哥華名品奧特萊斯購物：加贈！9 折 VIP 直銷貴賓優惠卡！
舒適的購物環境，80 多個知名品牌如 Armani，Coach，Michael Kors 等，充裕購物時間！
- 再送精美禮品：無線充電板、行李牌、楓葉團章(送完即止)。
- Bonus Complimentary Vancouver Mini City Tour (duration: approx.3.5 hrs) covering top attractions such as Downtown, Stanley Park, Canada Place, etc. Exclusive! Bonus Mini Ferry Ride to Granville Island.
- Complimentary Vancouver Designer Outlet Shopping: enjoy the thrill and exciting exploration at the McArthurGlen Designer Outlet Vancouver Airport with a bonus VIP discount card.
- Bonus! Exquisite gifts including wireless charger, luggage tag, Maple Leaf Badge (while supplies last).

完美冰原體驗！唯我獨尊！

Ultimate Icefield Experience

- 住冰原內唯一酒店-全球限量 32 個房間
- 新晉網紅景點：在酒店大堂巨大的落地窗前，與哥倫比亞冰原合影留念！
- 冰原包場！踏上 VIP 黃昏冰川天空步道，清晨乘冰原雪車，獨享拍照場景
- 特色安排冰原西式晚餐（包餐計劃），尊享冰原絕美夜色
- 加送冰原豐盛早餐！
- Exclusive! A night stay at Glacier View Lodge, the unique hotel in Columbia Icefield with only 32 rooms
- Stun yourself by the unmatched view of Athabasca Glacier in the guest lounge at Glacier View Lodge
- Step on the VIP Glacier Skywalk at sunset and ride Ice Explorer next morning
- Enjoy an unique Glacier-View dinner at the Icefield with our specially designed Rockies Meal Plan
- Relax yourself with a bonus Icefield breakfast

行程亮點

Highlights

- 體驗備受推崇的落基山火車旅程及好評如潮的落基山巴士旅遊路線，不枉此行

S

- 乘坐加拿大國鐵 VIA 火車“加拿大人號”從賈斯珀前往溫哥華，觀賞日落日出的壯麗景觀。可選擇臥鋪車廂(包廂或上下鋪)或經濟車廂
- 連續三晚入住國家公園內，深度探秘國家公園
- 乘硫磺山登山纜車，登高遠眺；鳥瞰群山環繞的班夫小鎮
- 漫步露易絲湖，特色安排露易絲湖堡壘酒店的西式午餐（包餐計劃）
- 五星推薦：橡皮艇漂流（自選），在水上舒緩漂流，適合各年齡層
- 暢遊五大國家公園：灰熊、優鶴、冰川、班夫、賈斯珀
- 難得“湖途”：翡翠湖、夢蓮湖、沛托湖、露易絲湖、歐墾娜根湖、蘇士威湖、硃砂湖、弓湖等
- A highly rated bus tour together with a recommended rail is the perfect itinerary to embark the journey to the Rockies
- Onboard VIA Rail's "The Canadian" from Jasper to Vancouver. Three classes of service: Sleeper Plus (Cabin), Sleeper Plus (Berth), and Economy
- Three overnights in National Parks, an in-depth experience
- Stay in the historic landmark Mount Royal Hotel: the hottest hotel in the perfect location in Banff
- Take the gondola up to the summit of Sulphur Mountain, where captivating views of mountain ranges nestled around the Town of Banff await you
- Stroll around the stunning Lake Louise. Join our Rockies Meal Plan for a lunch at the renowned Chateau Lake Louise
- Trending: Optional Rafting for all ages
- Visit 5 National Parks: Revelstoke, Yoho, Glacier, Banff and Jasper
- Explore Famous Lakes: Emerald Lake, Moraine Lake, Peyto Lake, Lake Louise, Lake Okanagan, Shuswap Lake, Vermilion Lakes, Bow Lake, and more

行程介紹

Itinerary

第一天：原居地 - 溫哥華

- ★ 加國內陸航班抵達：提取行李後，於 3 號行李帶集合
- ★ 國際航班抵達：提取行李後，於接機大廳“木頭人雕像”集合
- ★ 郵輪碼頭抵達：提取行李後，於“五帆”酒店門口集合

特別贈送精選市區遊(約3.5小時；限下午1點30分前與導遊會合的客人)：經加拿大廣場、國際會議中心，暢遊市中心、史丹利公園等。獨家送特色漁港小渡從英吉利海灣至格蘭維爾半島，欣賞兩岸如畫風景！

或原居地 - 西雅圖 - 溫哥華（需附加費）

安排客人乘坐 Quick Shuttle 巴士前往溫哥華

- ★ 西雅圖機場：集合時間 - 8:30AM
- ★ 西雅圖 91 號或 66 號郵輪碼頭：集合時間 - 9:15AM (91 號) & 9:30AM (66 號)
- ★ 西雅圖市中心：華盛頓會展中心集合時間 - 10:15AM

酒店：

B 團：Executive / Sheraton Vancouver Airport 或同級

D 團：Hyatt Regency Vancouver 或同級

第二天：溫哥華 - 基洛納 - 歐墾娜根湖 - 酒莊 - 蜂蜜廠 - 弗農市

早上經菲沙河谷，到訪印地安神話傳說中有湖怪出沒的歐墾娜根湖。前往英女皇國宴所用之冰酒釀造酒莊，品嚐被譽為“液體黃金”的國寶冰酒。經卡拉馬爾卡湖，到達蜂蜜廠，一嚐世界純度最高之一的蜂蜜。夜宿弗農市。

酒店：

B/D 團：Prestige Vernon Lodge 或同級

落基山膳食（自選）：午晚

第三天：弗農市 - 最後一口釘 - 黃金鎮 - 自然橋 - 翡翠湖 - 班夫小鎮

穿越飛鷹坳，抵達太平洋鐵路完工時的“最後一口釘”。途經黃金鎮，遊覽優鶴國家公園內最大的冰川湖-翡翠湖，參觀經河水沖刷而成的自然橋。前往班夫國家公園，途經硃砂湖，自由活動於保留著十九世紀建築特色的班夫小鎮。

酒店：

B/D 團：入住班夫正中心皇家山酒店或同級

可升級費爾蒙班夫春泉堡壘酒店標準房，獨家特價升等山景房

落基山膳食（自選）：早午晚

第四天：班夫小鎮 - 纜車 - 露易絲湖 - 夢蓮湖 - 沛托湖 - 冰川天空步道 - 冰川景觀度假酒店

親臨弓河瀑布後，乘班夫纜車(門票)360 度鳥瞰落基山脈和班夫景致。經城堡山，來到露易絲湖，遠處的維多利亞冰川與湖面交相輝映。前往夢蓮湖(視開放情況)，周圍的十峰谷倒映於湖面上。沿冰原景觀大道，經弓湖，抵達宛如一塊藍寶石的萬年冰川湖沛托湖。進入賈斯珀國家公園。來到冰川天空步道(門票)，走過探索步道，凌空漫步於玻璃走廊觀景臺。入住冰原內唯一的冰川景觀度假酒店，舉頭便可欣賞無垠的星空。打卡網紅拍照點-在酒店大堂巨大落地窗前與冰原合影。

酒店：

B/D 團：獨一無二僅有 32 個房間的冰川景觀度假酒店 Glacier View Lodge !

落基山膳食（自選）：午晚

第五天：冰原 - 冰原雪車 - 亞迪巴斯加瀑布 - 賈斯珀 - 瑪琳峽谷 - 賈斯珀

尊享豐盛的冰原早餐後，乘坐獨家安排的 VIP 巨型雪車“冰原探險家號”(門票)登上哥倫比亞冰原。親臨亞迪巴斯加瀑布，切勿錯過路上與野生動物邂逅的機會。自由活動於賈斯珀小鎮，或乘橡皮艇(自費)於萬年冰川水上，順流而下。親臨瑪琳峽谷，觀賞卡斯特地貌。夜宿賈斯珀。

酒店：

B/D 團：Tonquin Inn / Maligne Lodge 或同級

送冰原早餐

第六天：賈斯珀小鎮 - 火車站 - 黃頭坳 - 羅布森山 - 金字塔瀑布 - 北甘露市

S

VIA 火車於上午 9 點 30 分出發。賈斯珀火車站位於小鎮中心，距離酒店僅數分鐘車程。請自行搭乘酒店穿梭巴士(視酒店)前往賈斯珀火車站。並於火車出發前至少一小時辦理登記手續。啟程踏上夢想中的火車之旅。沿途您會看到落基山脈最高峰-羅布森山，飛流直下的金字塔瀑布、奇驚的岩石斷崖及廣袤的杉樹林。傍晚您可以欣賞沿途月色下的山峰峽谷，或者閉目養神休息。

賈斯珀火車站地址: 607 Connaught Dr., Jasper

* 臥鋪客人在火車上均有包餐服務，經濟車廂客人可在車上購買便餐

第七天：VIA 火車 - 甘露市 - 地獄門 - 希望鎮 - 溫哥華火車站

早晨的陽光將您喚醒，美妙的火車旅程延續著昨天的精彩。經過希望鎮、著名的地獄門和菲沙河谷進入繁華的溫哥華市中心，結束難忘的火車之旅。火車大約於早上 8 點到達溫哥華太平洋火車站。在火車站正門口與導遊匯合後，前往溫哥華酒店休息。下午自由活動。

酒店：

B 團：Executive / Sheraton Vancouver Airport 或同級

D 團：Hyatt Regency Vancouver 或同級

第八天：溫哥華 - 原居地

上午可自由活動或參加溫哥華奧萊禮物選購(限半日以上溫哥華自由活動時間及預定下午 3 點以後離開的客人)：離團前直達溫哥華亞瑟格蘭名品奧特萊斯，之後前往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程

或溫哥華 - 西雅圖 - 原居地 (需附加費)

於西雅圖離團的客人早上安排乘坐 Quick Shuttle 巴士前往西雅圖，中午送達市中心，91/66 號郵輪碼頭或機場，建議搭乘下午 3 點後的航班。

Day 1: Hometown - Vancouver

★ Domestic Arrivals: pick up at Claim Belt #3 after luggage pick-up

★ International Arrivals: pick up at the “Welcome Figures” wooden statue in Arrival Hall after luggage pick-up

★ Cruise Terminal Arrivals: pick up at Pan Pacific Hotel Entrance after luggage pick-up

Bonus Complimentary City Tour (duration: approx.3.5 hrs; meet our tour guide before 13:30pm): covering top attractions such as Downtown, Stanley Park, Canada Place, etc. Exclusive! Bonus Mini Ferry Ride from English Bay to Granville Island.

OR Hometown - Seattle - Vancouver (surcharge applies)

Quick Shuttle service will be arranged from Seattle to Vancouver

★ Sea-Tac Airport: at 8:30AM

★ Cruise Pier 91: at 9:15AM & Pier 66: at 9:30AM

★ Downtown: Washington State Convention Centre at 10:15AM

Hotel:

Tour B：Executive / Sheraton Vancouver Airport or similar

Tour D：Hyatt Regency Vancouver or similar

Day 2: Vancouver – Kelowna - L.Okanagan - Winery - Honey Farm - Vernon

Start our journey via the Trans-Canada Highway and head east to Kelowna. After walking along Lake Okanagan, visit the renowned winery for wine tasting and purchase. Pass by Kalamalka Lake before stopping by a Honey Farm. Overnight in Vernon.

Hotel:

Tour B/D: Prestige Vernon Lodge or similar

Rockies Meal Plans (optional): L/D

Day 3: Vernon - Last Spike - Golden - Natural Bridge - Emerald Lake - Town of Banff

Proceed to the Eagle Pass and visit the “Last Spike”. After passing through Golden, enter Yoho National Park to visit Emerald Lake and Natural Bridge. At Banff National park, passing by Vermilion Lakes, explore at your own pace in the alpine Town of Banff.

Hotel:

Tour B/D: Stay at Mount Royal Hotel in the heart of Banff or similar

Optional upgrade to Fairmont Room at Banff Springs Hotel. Exclusive upgrade to Mountain View room.

Rockies Meal Plans (optional): B/L/D

Day 4: Banff - Gondola - Lake Louise - Moraine Lake - Peyto Lake - Glacier Skywalk - Glacier View

Head to Bow Falls. Ride the Gondola (adm) to enjoy a bird’s eye view of the Rockies. Passing by Castle Mountain, stroll along the “Jewel of the Rockies”, the Lake Louise. Head to Moraine Lake (subject to operation condition) for a fantastic view of the Ten Peaks. Passing by Bow Lake, visit Peyto Lake, a must-see attraction along the Icefield Parkway. At sunset, begin your adventure to Glacier Skywalk (adm). Stay overnight at the only hotel in the Columbia Icefield! Don’t miss the hottest photo spot at the hotel lobby.

Hotel:

Tour B/D: Glacier View Lodge !

Rockies Meal Plan (optional): L/D

Day 5: Icefield - Ice Explorer - Athabasca Falls - Maligne Canyon - Jasper

After an Icefield breakfast, get on board the VIP “Ice Explorer” (adm) before departing to Athabasca Falls. Capture more of the Rockies by River Rafting (optional) or enjoy leisure time at the alpine town of Jasper. Visit Maligne Canyon. Stay overnight in Jasper.

Hotel:

Tour B/D: Tonquin Inn / Maligne Lodge or similar

Comp. Icefield Breakfast

Day 6: Jasper - Train Station - Yellowhead Pass - Mt. Robson - Pyramid Falls - Kamloops North

VIA train departs at 9:30am. Train station is located in central Jasper and only a few minutes drive from your hotel. Take the hotel shuttle (subject to hotel) to the train station. Please check in at least an hour prior to departure. Travel on board the VIA train from Jasper to Kamloops, the heart of BC

S

Interior. Highlights of the day include Mt. Robson, Pyramid Falls, and Yellowhead Pass. Overnight on board.

Jasper Train Station: 607 Connaught Dr., Jasper

*** Sleeper Plus provides onboard meals for the guests, Economy guests can pay light meal on the train**

Day 7: Kamloops - VIA Rail - Hell's Gate - Fraser Valley - Vancouver

Your journey continues westwards. Seize every moments at the ever changing landscapes of the BC Interiors. Pass through Hope and the famous Hell's Gate. Follow the Fraser Valley and arrive in Vancouver around 8am. Meet tour guide at the main entrance of Pacific Train Station, transfer to hotel and enjoy the rest of the day.

Hotel:

Tour B : Executive / Sheraton Vancouver Airport or similar

Tour D : Hyatt Regency Vancouver or similar

Day 8: Vancouver - Hometown

Enjoy a free day or join the bonus Vancouver Outlet Shopping (limited to guests with at least half free day in Vancouver and depart after 3:00pm). Transfer to Vancouver Airport afterwards

OR Vancouver - Seattle – Hometown (surcharge applies)

Quick Shuttle service will be arranged from Vancouver to Seattle. Shuttle departs in the morning and arrive at Seattle Downtown, Cruise Pier 91 or 66, or Sea-Tac Airport around noon. Suggested departure flight time after 3pm.

備註

Remarks

費用包括:

- 稅金、專業華籍導遊、酒店及旅遊車（落基山行程內為豪華大巴和專職司機）
- 火車票

費用不包括:

- 膳食、行程內之入場費（須預繳）、機票、旅遊保險、所有私人性質之費用、有效簽證及護照有效期為半年以上（如適用）、燃油附加費、導遊及司機的服務費（溫哥華接機：每位\$4；溫哥華精選市區遊：每位\$6；旅遊團：每天每位\$15；溫哥華送機：每位\$2）
- 火車工作人員服務費

Tour Fare Include:

- Applicable taxes, expert tour coordinator, accommodation and transportation as per itinerary (guaranteed deluxe coach and separate driver during Rockies tour)
- Train ticket

Tour Fare Exclude:

- Meals, admission (must be prepaid), air fares, travel insurance, personal expenses, visa/valid passport (if applicable), fuel surcharge and tips to tour coordinator & driver (Vancouver Arrival Transfer: \$4/guest; Vancouver Mini City Tour: \$6/guest; YVR Departure Transfer: \$2/guest; Full Day Tour: \$15/guest/day)
- VIA Rail staff gratuities

行李限制:

Pr 02262024

S

每位旅客可攜帶兩件托運行李，每件重量不超過 23 公斤(加拿大國鐵)，三邊長不超過 158 厘米；另可攜帶一件手提行李，重量上限 11.5 公斤（25 磅），43x15x33 厘米

- 價格（包括團費及其他附加費等）以美金來計算，本公司保留因匯率或其他因素而調整費用的權利
- 溫哥華免費接送機時間（按巴士班次）：8:00am-9:30pm（B 團）； 8:00am-8:00pm（D 團），超出時段代訂免費酒店機場穿梭巴士(如適用)
- 第三/四位與前兩位共享同一房間，每房以兩床為準；嬰兒須佔座位，費用按每位團費收取
- 客人如指定入住團內某一溫哥華酒店，酌此服務費每房每晚\$40
- 每人限帶手提及寄倉行李各一件
- 酒店升等價格均視乎酒店供應情況而定。升等一經確認后不可更改，取消不做任何退款
- 所有酒店房間均禁止吸煙，違例者酒店將依條例收取清潔費\$350 起
- 參加自選項目及西雅圖 Quick Shuttle 服務，須遵守其營運機構的報名細則及條件限制；如價格變動，以運營機構公佈價格為準

Baggage:

Limited to two checked baggage, each one's weight is 23 kg and no larger than 54.5 x 39.5 x 23 cm, plus one personal item that is no larger than 43 x 15 x 33 cm and a maximum weight of 25lbs

- Fares are in USD (tour, hotel upgrade surcharge, etc) and will be subject to change according to the exchange rate
- Free YVR airport transfer time (scheduled operation): 8:00am-9:30pm (Tour B) or 8:00am-8:00pm (Tour D). Free airport shuttle will be reserved if guests arrive outside this period (if applicable)
- Triple and Quad rooms are to be shared with two beds; infant occupies a seat and tour fare applies
- Service charge of \$40 per room per night will be added if you opt to stay at a specific hotel
- Limited to one medium suitcase & one carry-on luggage per person
- Hotel upgrade surcharge is subject to change. Upgrade hotel are non-changeable and 100% non-refundable for any cancellation once confirmed
- All hotel rooms are non-smoking. Any violation will be penalized a non-refundable cleaning fee of \$350 and up
- Optional activities and Quick Shuttle Services are subject to individual operator's terms & conditions

退改政策

Tour Cancellation Policy

- 所有火車巴士團及酒店升等，一經確認后不可更改，取消不做任何退款
- 所有火車相關費用及條款均以火車公司公佈或確認為準
- 團費及落基山酒店升等附加費可能會因各種因素隨時調整
- Once booking is confirmed, no change can be made to all coach & train tours and hotel upgrades
- All train-related fees and terms are subject to the train companies' announcement or confirmation
- Tour fares and hotel upgrade surcharge in Rockies tour are subject to change

如人數不足以成團，本公司有權調整行程以類似行程替代，或出發前 14 天取消並退還所繳費用並不作進一步賠償。

We reserve the rights to cancel the tours without liability 14 days prior to departure, and reschedule the tours or refund payment if the number of participants is inadequate to form a group.

請仔細閱讀美亞假期產品及服務條款。訂購我們的產品或服務，即代表您聲明並保證您本人、您的客戶及所有旅遊者已閱讀、理解並同意所有相關條款與規則。

Please read Super Vacation's terms & conditions and any other relevant policies carefully. By completing a reservation, you declare and warrant that you, your clients and all the participants have read, understood and agreed to all Super Vacation's terms and conditions.

本公司保留改變行程權利，以利團體進行。行程中如發生意外而引至傷亡或其他損失（包括行李及財物遺失），當根據航空公司、酒店、餐廳、巴士、火車、郵輪等營運機構所訂之條例，作為解決依據，概與本公司無涉。部分旅遊車可能提供保險帶。若因天氣，路面，機械等狀況而導至行程延誤，本公司將不負上法律責任。建議購買旅遊保險，多一份出行保障。

We reserve the rights to modify the itinerary without liability. Super Vacation, (hereinafter referred to as "the operator") acts only in the capacity of agents for airlines, hotels, restaurants, bus companies, train companies, shipping lines providing transportations, hotel accommodations, meals and other services. The operator is not liable for any injury, death, loss or damage of personal property resulting from the use of the services. If the services included in the tour cannot be supplied or there are changes in an itinerary for reasons beyond the control of the operator, the operator will arrange for the provision of comparable services. Some coach may provide safety seat belts. Any resulting additional expenses will be payable by tour participants. Purchase of travel insurance is strongly recommended.